
                                                 Zápis č. 10
z jednání výboru Společenství vlastníků jednotek Jungmannova 1443-1448
                                        ze dne 8. prosince 2014

Přítomni: ing. Karásek, Plavec,Vosátka, ing Hornych, Hovadová
Předseda kontrolní komise SVJ: p. Hylmar 

Schůze byla zahájena předsedou SVJ ing. Karáskem.

Výbor SVJ zodpověděl dotaz předsedovi kontrolní komise p. Hylmarovi,
ohledně stížností majitelů bytů na silně znečištěné parapety u oken i samotných oken
zadních pavlačí ( tato stížnost byla zapsána v zápisu KK č. 3 ze dne 30.9.2014)
Firma DELFIN-HK s.r.o tyto nedostatky odstranila a vše bylo vyřízeno ke spokojenosti
majitelů bytů, kterých se tato stížnost týkala.

Schůze vlastníků bytových jednotek je naplánována na 21. leden 2015 od 18,00 hod ,
v jídelně ZŠ Bezručova.

Vzhledem k tomu, že pan Luňák Josef  již nechce nadále pracovat v kontrolní komisi,
KK  tímto vyzývá majitelé bytových jednotek, kdo by měl zájem pracovat v KK, aby se
obrátil na předsedu KK p. Hylmara
První kandidátkou za odstupujícího Josefa Luňáka je Kristýna Moníková

Ing. Hornych předá 15. prosince 2014 průkaz energetické náročnosti budov
(pro objekt - Jungmannova 1443-1448)
Pro SVJ tato povinnost mít průkaz přichází v platnost od 1. ledna 2015.

Dlužníci budou opět vyvěšeni ve skříňkách ve vestibulu.

Další schůze výboru SVJ je naplánována na termín 12. ledna 2015 od 18,45 hod.

Zapsala:  Lenka Hovadová


